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Närvarande            
 

  Ledamöter

Torun Boucher (V), ordförande   

Sofia Modigh (KD), vice ordförande 

Mirja Räihä (S) 

Bo Hansson (S) 

Christopher Ödmann (MP) 

Eivor Karlsson (MP) 

Dennis Wedin (M) 

Alexandra Östback (M) 

Elisabeth Bäckström (M) 

Paul Géara (M) 

Ann-Katrin Åslund (FP) 

 

                       Ersättare:

Gisela Norrman (S), tjänstgörande 

Sven Britton (S), tjänstgörande 

Else-Marie Bjellqvist (S) 

Erik Malm (MP)   

Halit Azizoglu (MP) 

Elena Gonzales (V) 

Anita Lundin (M), tjänstgörande 

Yvonne Riddervik (M) 

Johan Frantz (M) 

Niklas Källberg (FP) 

Britt Westerlind (KD) 

 

  Förhinder:

Ledamöterna Rana Carlstedt (S) och Bengt Roxne (S) samt ersättarna 

Isabella Pettersson (Fi) och Alfred Askeljung (C) 

 

Tjänstgörande ersättare:  

Gisela Norrman (S) för Rana Carlstedt (S), Sven Britton (S)  

för Bengt Roxne (S). 

  

Närvarande tjänstemän:  

örvaltningschefen Ann-Christine Hansson, avdelningscheferna F

Karin Ekdahl Wästberg, AnnMarie Ståhl och Annelie Svensson, 

biträdande avdelningschefen Jonas Wilhelmsson, projektledaren 

Lotta Olofsson samt nämndsekreteraren Barbara Ahlmark.  

I mötet deltog borgarrådssekreterare vid personal- och äldreroteln 

Lina Hultman, borgarrådssekreterare vid finansroteln Matilda 
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Malmquist Glas samt politisk sekreterare vid Kristdemokraternas 

kansli (KD) Mejke Runström. 

 

 

 

§ 1 Närvarande 

 

Ordföranden Torun Boucher (V) öppnar sammanträdet.  

 

Noteras närvarande ledamöter och ersättare.  
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§ 2 Val av justerare 

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD) utses att tillsammans med 

ordföranden Torun Boucher (V) justera dagens protokoll.  
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

 

Anmäls att äldrenämndens protokoll från den 20 oktober 2015 har  

justerats den 30 oktober 2015.  

 

     

 

Äldrenämndens beslut 

 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 
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§ 4 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 
dagordning 

 

Inga övriga frågor anmäls och dagordningen fastställs. 
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§ 5 Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

 

Anmäls en gemensam skrivelse från vice ordföranden Sofia Modigh 

(KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M) och ledamoten Ann-Katrin 

Åslund (FP): Om avslag och överklaganden på ansökningar om 

äldreboende”, daterad 2015-11-17, dnr 150-667/2015. 

 

 

            Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden överlämnar skrivelsen om avslag och 

överklaganden på ansökningar om äldreboende  

(dnr 150-667/2015) till förvaltningen för beredning. 
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§ 6 Förvaltningschefens information 

 

Projektledaren Lotta Olofsson presenterar ”Demenssatsning 2014” i 

samband med ärendet § 14 om pågående arbete med utveckling av 

specialiserade hemtjänstgrupper och multiprofessionellt arbetssätt 

under år 2015. Syftet för år 2016 är bl.a. att samtliga beställarenheter 

på alla stadsdelsförvaltningar anmäler sig till kompetenshöjande 

utbildning.  
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§ 7 Svar på skrivelse angående uppföljning av lex Sarah-
anmälningar 

Svar på en skrivelse från äldrenämndens oppositionspartier: 

S.Modigh (KD), D.Wedin m.fl. (M) och N. Källberg (FP) från  

den 16 juni 2015 (dnr 150-231/2015);  

 

samt svar på en skrivelse från socialnämndens oppositionspartier: 

Smedberg Palmqvist (FP), F. Johansson Metso (FP), A. Ström m.fl. 

(M), S. Bengtsson e.y. (C) och S. Modigh e.y. (KD) 

Förkortningen e.y. betyder ersättaryrkande 

(Dnr 1.7.1-307/2015) 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner för sin del det gemensamma för 

äldreförvaltningen och socialförvaltningen tjänsteutlåtandet 

som svar på skrivelserna.  

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 19 oktober 2015.  

Socialförvaltningen och äldreförvaltningen har i samband med sina 

respektive nämnders sammanträde i juni 2015 fått i uppdrag att 

besvara en skrivelse från ledamöter i (KD), (M), (FP) och (C) om 

stadens lex Sarah-rapportering 2014. Svar efterfrågas på om lex 

Sarah-rapporteringen i någon mån bidragit till att förbättra och 

utveckla de ansvariga nämndernas socialtjänst och verksamhet enligt 

LSS, till exempel genom ändrade rutiner eller arbetssätt. Detta för att 

få en bild av hur verksamheterna arbetar med lex Sarah.    

Äldreförvaltningen besvarar skrivelsen och anför bl.a. att lex Sarah 

är en del av det systematiska kvalitetsarbete som ska bedrivas enligt 3 

kap. 3 § Socialtjänstlagen (SoL) och 6 § Lag om stöd och service till 

vissa funktionshindrade (LSS). Uppföljning av åtgärder med 

anledning av ett lex Sarah-ärende ingår inte i bestämmelserna om lex 

Sarah och får i stället hanteras i det fortlöpande kvalitetsarbetet som 

verksamheten ska bedriva enligt Socialstyrelsens föreskrifter och 

allmänna råd om ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete 

(SOSFS 2011:9). 

Fyra stadsdelsförvaltningar har besvarat frågor som de tillsänts med 

anledning av skrivelsen. De ger exempel på missförhållanden som 

har förekommit och på hur personalens lex Sarah-rapportering lett till 

förbättrade rutiner och arbetssätt. Socialförvaltningen och 
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äldreförvaltningen föreslår att socialnämnden och äldrenämnden 

godkänner detta tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.   

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 8 Svar på skrivelse från vice ordf. Sofia Modigh (KD), led. 
Dennis Wedin m.fl. (M) och tjg. ers. Niklas Källberg (FP) 
med stöd av ersättaryrkande från Alfred Askeljung (C) 
angående redovisning av olika projektmedel inom 
äldreförvaltningens verksamhetsområde  

Dnr 150-231/2015 

 

 

       Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

            som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2015-10-27. 

I skrivelsen föreslår skribenterna att äldrenämnden uppdrar åt 

förvaltningen att återkomma med en sammanställning av olika 

projektmedel inom äldreförvaltningens verksamhetsområde. 

 

Äldreförvaltningen bemöter skrivelsen och anför bl.a. att i 

finansborgarrådets förslag till budget för 2016 uppdras åt 

äldrenämnden ”att göra en översyn och utvärdera det pågående 

arbetet med innovation och utveckling inom äldreomsorgen”(mål 

1.7). Äldreförvaltningen redovisar därför endast en summarisk bild 

över aktuella projekt i nuläget som Stockholm Digital Care, Dig IT 

och AFE-Innovnet. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 9 Svar på skrivelse från vice ordf. Sofia Modigh (KD), led. 
Dennis Wedin m.fl. (M) och tjg. ers. Niklas Källberg (FP) 
med stöd av ersättaryrkande från Alfred Askeljung (C) 
angående Stockholms stads satsningar på 
kompetensutveckling av personal i egen regi 

Dnr 150-404/2015 

 

 

       Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

            som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2015-10-28. 

I skrivelsen föreslår skribenterna att äldrenämnden uppdrar åt 

förvaltningen att utreda om Stockholms stads satsning på 

kompetensutveckling av äldreomsorgspersonal i egen regi är förenlig 

med principerna om konkurrensneutralitet och likställighet enligt 

kommunallagen.  

 

Äldreförvaltningen besvarar skrivelsen och anser att Stockholms 

stads satsning på kompetensutveckling av äldreomsorgspersonal i 

egen regi är förenlig med principen likställighet enligt 

kommunallagen och reglerna om konkurrensneutralitet. Vidare anser 

förvaltningen att staden inte kan lämna motsvarande bidrag/stöd till 

stadens entreprenörer/privata utförare, eftersom sådana åtgärder utgör 

otillåtet understöd till enskild näringsidkare. Det krävs synnerliga 

skäl för att det ska vara tillåtet med stöd till en enskild näringsidkare.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) 

och ledamoten Christopher Ödmann m.fl. (MP) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. 

(M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (FP) yrkar bifall till ett 

gemensamt förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
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Ordföranden Torun Boucher (V) konstaterar att det finns två förslag 

till beslut: förvaltningens förslag till beslut som stöds av (V), (S) och 

(MP) och ett gemensamt förslag till beslut från (KD), (M) och (FP). 

 

Ordföranden ställer förslagen till beslut mot varandra och finner att 

nämnden beslöt utan omröstning enligt förvaltningens förslag till 

beslut som stöddes av (V), (S) och (MP). 

 

Reservation från (KD), (M) och (FP: 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. 

(M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (FP) reserverar sig mot 

nämndens beslut till förmån för sitt gemensamma förslag till beslut 

enligt följande: 

”Vi föreslog att äldrenämnden beslutar 

- att uppdra åt äldreförvaltningen att skyndsamt ta fram en 

modell som möjliggör för privata utförare av äldreomsorg att 

ansöka om del av de kompetensutvecklingsmedel som staden 

avsatt för ändamålet 

- att därutöver anföra följande: 

 

Äldreförvaltningen anser att stadens satsning på kompetensutveckling 

av äldreomsorgspersonal i egen regi är förenlig med principen 

likställighet enligt kommunallagen och reglerna om 

konkurrensneutralitet. Förvaltningen anser vidare att staden inte kan 

lämna bidrag till stadens entreprenörer/privata utförare då detta skulle 

utgöra otillåtet understöd till enskild näringsidkare.  

 

Vi inom allianspartierna anser att valfriheten inom äldreomsorgen 

endast kan betraktas som trovärdig och till gagn för samtliga äldre i 

Stockholms stad om stadens äldre kan välja mellan utförare som av 

staden får likvärdiga förutsättningar att bedriva god äldreomsorg. Det 

är för oss självklart att invånarnas skattemedel ska komma samtliga 

stadens utförare av äldreomsorg och därmed äldre i behov av omsorg 

tillgodo, inte enbart de äldre som väljer äldreomsorg i stadens egen 

regi och staden som utförare. Alla utförare av äldreomsorg – oavsett 

driftform – ska beredas möjlighet att söka kompetensutvecklings-

medel.  

 

I ljuset av det vi anfört ovan vill vi att äldrenämnden beslutar att 

uppdra åt äldreförvaltningen att skyndsamt ta fram en modell som 

möjliggör för privata utförare av äldreomsorg att ansöka om del av de 

kompetensutvecklingsmedel som staden avsatt för ändamålet.” 
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§ 10 Svar på skrivelse från vice ordf. Sofia Modigh (KD), 
led. Dennis Wedin m.fl. (M) och tjg. ers. Niklas Källberg 
(FP) med stöd av ersättaryrkande från Alfred Askeljung (C) 
angående hantering av nycklar inom hemtjänsten 

Dnr 150-403/2015 

 

 

       Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

            som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2015-10-28. 

I skrivelsen föreslår skribenterna att förvaltningen redovisar hur man 

avser att arbeta för att följa upp hanteringen av nycklar inom 

hemtjänsten och hos utförare av trygghetslarm.  

 

Äldreförvaltningen besvarar skrivelsen och delar uppfattningen att 

det är oerhört viktigt att det är tydligt vad som gäller beträffande 

frågan om vem som får hantera nycklar och för vilka syften, samt att 

det är av stor vikt att förvaltningen på olika sätt säkerställer att 

riktlinjer, avtal och överenskommelser följs bl.a. för att den enskildes 

integritet i bostaden inte ska kränkas.   

Förvaltningen arbetar på olika sätt för att tillse att utförare inom 

stadens äldreomsorg följer både avtal, överenskommelser och 

gällande regelverk.  

Stadsdelsförvaltningarna arbetar också för att stadens utförare 

efterlever regler, avtal etc. genom årliga uppföljningar. Dessa 

uppföljningar, vilka äldreförvaltningen tar del av, sker utifrån en 

stadsgemensam mall. Om det vid en sådan uppföljning skulle 

upptäckas allvarligare brister hos en utförare beträffande exempelvis 

nyckelhantering kommer äldreförvaltningen i sådana fall att 

engageras i saken. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 11 Anmälan av beviljade projektmedel från Europeiska 
socialfonden för projektet DigIT 

Dnr 330-106/2015 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-10-28.  

Äldreförvaltningen har beviljats projektmedel ur Europeiska 

socialfonden med ca 30 mnkr till projektet DigIT. Den totala 

budgeten omfattar 63,7 mnkr varav 53 % utgörs av medfinansiering i 

medarbetarnas tid i kompetensutveckling. 

Projektet riktar sig till personal inom äldreomsorgen och inom 

omsorgen om personer med funktionsnedsättning. Under tre år, 

mellan december 20115 och november 2018, ska totalt 3 000 

medarbetare inom Stockholms stad och 11 kommuner i Stockholms 

län erhålla kompetensutveckling i digital teknik och arbete med 

digitala verktyg.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 12   Anmälan om beviljade projektmedel ur Europeiska 
regionala utvecklingsfonden för projektet Stockholms 
Digital Care 

Dnr 330-44/2015 

 

  Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-10-26.  

Äldreförvaltningen har beviljats projektmedel ur Europeiska 

regionala utvecklingsfonden. Tillväxtverket administrerar beviljade 

medel. Under perioden 2015-2020 finns 39 mnkr avsatta varav 50% 

är medfinansiering i projektpersonalens tid. Projektet är i samverkan 

mellan Stockholms stad, Huddinge kommun, Nacka kommun, 

Södertäljekommun och Stockholms läns landsting, 

kommunförbundet Stockholms län och SICS Swedish ICT. 

Små och medelstora företag (SME) ska genom projektets insatser få 

möjlighet att producera välfärdsteknik för äldre i ordinärt boende. En 

ökad valfrihet bland digitala produkter och tjänster ska bidra till 

självbestämmande och ökad livskvalitet för den äldre.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 13  Rapportering över ej verkställda beslut enligt 4 kap 1 
§ socialtjänstlagen (SoL) för kvartal 3 år 2015 

Dnr 410-589/2015 

 

  Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

med sammanställning av stadsdelsnämndernas rapportering  

av ej verkställda beslut för kvartal 3 2015 till 

kommunfullmäktige. 

   

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-09-29.  

 

Från och med 1 juli 2006 är kommunerna enligt socialtjänstlagen 

(SoL) 16 kap. 6 f-h § skyldiga att anmäla alla gynnande beslut enligt 

4 kap. 1 § socialtjänstlagen som inte verkställts inom tre månader. 

Rapportering ska göras till tillsynsmyndigheten samt kommunens 

revisorer. Rapporteringsskyldigheten gäller även alla avbrott i 

verkställigheten om beslutet inte har verkställts på nytt inom tre 

månader från dagen för avbrottet.  

I rapporten ska anges vilka typer av bistånd dessa beslut gäller samt 

hur lång tid som förflutit från dagen för respektive beslut. 

Uppgifterna i rapporten ska vara avidentifierade. Rapportering ska 

göras en gång per kvartal. 

 

I ärendet redovisas de ej verkställda beslut som stadsdelsnämnderna 

rapporterat till Socialstyrelsen, revisionskontoret och 

äldreförvaltningen avseende kvartal 3 2015.  

 

För kvartal 3 2015 har samtliga stadsdelsnämnder rapporterat 

sammanlagt 156 beslut som inte hade verkställts inom tre månader. 

Under perioden har 28 av dessa beslut verkställts, 2 har avbrott i 

verkställigheten och 17 ärenden har avslutats bland annat på grund av 

att den enskilde har återtagit sin ansökan alternativt avlidit, varför det 

vid periodens slut den 30 september 2015 fanns 109 ej verkställda 

beslut att rapportera. 101 beslut avser särskilt boende och i samtliga 

fall har den enskilde valt att vänta på ett önskat boende, alternativt 

tackat nej till erbjudet boende. Av de övriga ärendena avser 6 beslut 

dagverksamhet, 1 beslut ledsagning och 1 beslut trygghetslarm. I 

dessa fall har plats erbjudits men de enskilda har av olika skäl valt att 

tacka nej. 



 Protokoll 

Sida 18 (22)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Sida 19 (22)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

§ 14    Anmälan om pågående arbete med utveckling av 
specialiserade hemtjänstgrupper och multiprofessionellt 
arbetssätt år 2015 

Dnr 340-124/2015 

 

  Äldrenämndens beslut 

 

            Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-10-27. 

Ett led i arbetet med att utveckla specialiserade hemtjänstgrupper 

med inriktning mot personer med demenssjukdom eller kognitiv svikt 

samt ett multiprofessionellt arbetssätt har varit att öka kompetensen 

kring bemötande av personer med demenssjukdom samt att utveckla 

sin organisation och hitta nya arbetsmetoder. Detta är en 

nulägesbeskrivning som visar på de satsningar som har gjorts hittills. 

Bland annat har utbildningssatsningar och nätverksträffar för 

hemtjänst och beställarenheterna genomförts. Nätverksträffarna har 

innehållit presentationer av goda exempel samt workshops där 

enheterna har kunnat utbyta erfarenheter och lära av varandra.  

 

Samverkan med den äldre i fokus har varit den röda tråden. Syftet 

med satsningen är att utveckla personcentrerad vård och omsorg samt 

att säkerställa ett multiprofessionellt teambaserat arbete inom vården 

och omsorgen av personer med demenssjukdom. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Sida 20 (22)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

§ 15  Anmälan av tjänstemannayttrande om remissen av 
förslag till överenskommelse för omhändertagande av 
avlidna (bårhusförvaring) 

Dnr 150-625/2015 

 

  Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

            och lägger anmälan till handlingarna  

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-10-27.  

Stockholms läns landstings hälso-och sjukvårdsförvaltning har tagit 

fram ett förslag på överenskommelse om förvaring av avlidna mellan 

Hälso- och sjukvårdsförvaltningen, bårhusen och kommunerna i 

länet. Förslaget är ute på tjänstermannaremiss från 

Kommunförbundet Stockholms Län (KSL). Svar ska vara inlämnat 

senast den 13 november 2015. Förvaltningen ställer sig bakom 

förslaget med de synpunkter som framförs från KSL.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Sida 21 (22)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

§ 16  Anmälan av ekonomisk månadsrapport för 
äldrenämnden för oktober 2015 

Dnr 122-81/2015 

 

  Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-11-16.  

Enligt anvisningar från stadsledningskontoret ska varje nämnd ta 

fram en månatlig ekonomirapport med årsprognos för att kunna följa 

ekonomins och verksamhetens utveckling. 

Äldreförvaltningen prognostiserar ett resultat i balans för 2015 under 

förutsättning att begärda budgetjusteringar om 0,6 mnkr beviljas.   

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till förvaltningens 

förslag till beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Protokoll 

Sida 22 (22)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 9 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 17 november 2015 

 

 

§ 17    Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens 
pensionärsråd (KPR) från den 10 november 2015 

Föreligger protokoll nr 9 från kommunstyrelsens pensionärsråd från 

sammanträde den 10 november 2015. 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 18 Anmälan av postlista för tiden 1 - 31 oktober 2015 

Föreligger äldreförvaltningens postlista för oktober 2015. 

 

 

 Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

 

§ 19    Övriga frågor 

Ers. Sven Britton (S) undrar om det finns stora mängder av äldre 

bland flyktingar som har kommit till Stockholm. 

 

Ann-Christine Hansson återkommer med information till nästa 

sammanträde. 

 

Ordföranden Torun Boucher (V) påminner om heldagsseminarium 

den 15 december, konstaterar att inga fler frågor har anmälts och 

avslutar sammanträdet. 

 

 

 

Vid protokollet  

 

Barbara Ahlmark, nämndsekreterare 


